
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag den 24. februar 2021 kl. 17.00 - 19.30 inkl. sommerferiefrokost 

1) Budget 2021 – Bilag 1 og 2 210602    

• Opdateret og tilrettet budget  

Lars gennemgik regnskabet: Fra et underskud på 3,6 million i januar er der nu udsigt til 

et overskud på 1 million kr. for skole og børnehave. Det forventede overskud for skolen 

er på 1,1 million.  Flere faktorer gør sig i den forbindelse gældende, bl.a.: 

- Vikarforbruget er faldende pga. flere forskellige tiltag. Bl.a. er der lavet en 

vikarpuljeordning, hvor de respektive medarbejdergrupper har lagt et antal timer. 

- Skolen har fået en større reduktion for sygdomsramte medarbejdere. 

- Der er budgetteret med 700000 kr. mindre på renovering og inventar. 

Det forventede elevtal er pt. 117.  

Skolen er blevet trukket 500000 kr. i forbindelse med de ekstra udgifter kommunernes 

skoler har haft pga. coronasituationen. Der er tale om en solidaritetsaftale, som alle 

skoler har bidraget til - beregnet efter elevtal. 

Børnehaven kommer ud med et overskud på 100000 kr.  

Der er ansat et antal medhjælpere fordi der i en periode kom flere børn. Dette har 

dæmpet underskuddet. 

Der har været visiteret børn, der efterfølgende er gået ud, fordi familien er fraflyttet. 

 

• Kommentarer fra MED  

Stor tilfredshed med at tingene har ændret sig. Samtidig med at der er forståelse for, 

hvorfor tingene kan ændre sig hurtigt.  

• Drøftelse og kommentarer 

• Konklusioner og godkendelse  

Budgettet blev godkendt. 
 

 

2) Meddelelser: 

• Formanden:  

Intet. 

• Forældrerepræsentanterne:  

Dorte har været til møde med det politiske udvalg: Der blev fra politisk 

side givet udtryk for at autismeområdet prioriteres.  

• Ledelsen:   

Der skal inden sommerferien nedsættes en arbejdsgruppe, der skal 

fokusere på modernisering af skolen. Fra SB melder Flemming sig. 

Aula: Kommunen kan af GDPR-mæssige årsager ikke acceptere 

Netcompanys bud på en kommunikationskanal til bostederne. Der 

arbejdes i nye løsninger. 

BIR, Børnene I Robotbyen, er et indsatsområde i næste skoleår, 

ligesom læseindsats og sproglig udvikling. 

• Lærerne: 

Intet 

• Pædagogerne:  



BUPL er blevet gjort opmærksom på, at specialområdet skal prioriteres 

også i fagforeningsmæssigt regi.  

Turbulent forår hvor mange pædagoger har været usikre på deres 

fremtid: Forflyttelse- ikke forflyttelse, usikkerhed generelt. 

Stor travlhed i børnehaven, bl.a. skulle der laves nye lokaler i drama 

pga. stigende børnetal. 

 
 

 

  

3) Styrket pædagogisk læreplan  - Bilag 3  

 

• Opfølgning - herunder præsentation af skabelon til skriftlig tilbagemelding og 

opsamling fra SB til offentliggørelse i evaluering på hjemmesiden.  

Den elektroniske udgave af folderen skal vedhæftes referatet. 

Jørgen beder Tina om at lave et brush up, så skolebestyrelsen kan kvalificere 

skabelonen. 

Bestyrelsen foreslår at punktet tages op på den fælles forældremødeaften. 

 

4) Skoleårsplanlægning                  

 

• Status. 

Personalet får snart deres opgaveoversigter. 

Der har været 2 planlægningsaftner, hvor personalet har arbejdet med teamets 

opgaver i det kommende skoleår. Der har været tale om både opgaver af 

planlægningsmæssig karakter men også drøftelser om teamets værdier. 

Børnehaven har tilsvarende arbejdet med deres planlægning, der i sagens natur 

ikke er bundet op på skoleår. Ansvarsområder er blevet uddelt og arbejdsopgaver 

fordelt. 

 

5) Fælles forældremødeaften den 2. september fra kl. 18.00-20.30 

 

• Forslag til punkter 

 

o Brush up vedr. temamøder for forældre 

o Ny styrket læreplan - høring 

o  

o  

 

6)  Årshjul 

 

• Opdatering vedr. 2021-22 

Jørgen og Jens Peter laver en opdateret version 
   

 

7) Evt. 

- Kunne der arrangeres et webinar i stedet for et temamøde hvor forældrene 

fysisk skal møde frem? Evt. kunne der laves en test på et enkelt af 

arrangementerne. 

- Sanne skriver til Jørgen om evt. temaaften, hvor fokus er på forældrenes 

muligheder og begrænsninger i systemet. Det kunne være et fællesmøde med 

Nørrebjergskolen. 



- Der var forslag fremme om at skrive et brev til politikerne om hvorfor, 

Enghaveskolen er blevet bedt om at bidrage til den solidariske ”coronakasse”, 

jf. punkt 1. Når nu skolen har haft åbent i hele perioden. 

 

Ref. Morten – med kursiv 

Fremmødte: Flemming, Sanne, Sisse, Dorte, Jens Peter, Louise, Mette, Jørgen og Morten.  

Fraværende: Simone og Nanna. 

 

 


